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Acta núm. 08/2018 
 
SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
CELEBRADA EL DIA 15 DE JUNY DE 2018. 
 
HORA DE COMENÇAMENT: 09.30 HORES 
HORA D’ACABAMENT:  09.40 HORES 
LLOC: SALA DE PLENS DE LA CASA CONSISTORIAL 
CONVOCATÒRIA: PRIMERA 
 
ASSISTENTS 

Sr. ALCALDE: 
DAVID GONZÁLEZ MARTÍNEZ 
 

Srs. REGIDORS: 
VICENTE MORERA ROMAGUERA 
SALVADOR LLOPIS IBIZA 
ESTER MILLAN SOLDADO 
 

VICENT CANET LLIDÓ 
IMMA IBIZA COTS 
ROSANNA MIÑANA MORELL 
ENRIC ESCRIVÁ COTS 
 

ANA MARIA MORELL GÓMEZ 
ROSA MARIA SORIA ESCRIVÁ 
 

BLAI PEIRÓ SANCHIS 

YOLANDA PASTOR BOLO 
GABRIEL OLTRA MESTRE 
MIREIA FRANCESCA MORERA ALEMANY 
 

ALEJANDRO SALORT RUBIO 
 

ABSENTS EXCUSATS: 
ALEJANDRA TOMÁS DOMENECH 
HILARIO ROBLES SERRANO 
ROSA POUS MARÍ 
CARLOS MENGUAL MANZANARES 
ALFONSO FORRAT ESTÈVEZ 
JOSÉ SALAZAR CUADRADO 
 

SRA. SECRETÀRIA: 
ANA MORENO RODILLA 
 

SRA. INTERVENTORA: 
MARTA MILVAQUES CUCART 

 

A la ciutat d’Oliva, sent el dia, hora i al 

lloc indicat a l’encapçalament, es 

reuneixen sota la presidència que 

també consta, els membres de la 

corporació expressats al marge, a 

l’objecte de realitzar la sessió del Ple 

de l’Ajuntament, amb el caràcter i 

convocatòria que també consten; actua 

com a fedatari públic la secretària 

general de l’ajuntament. 

 

El Ple es constitueix vàlidament, per 

complir el terç legal dels seus 

membres, i assisteix el president i la 

secretària. 

 

La Presidència declara oberta la sessió, 

que es desenvolupa d’acord amb el 

següent Ordre del Dia:  
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PRIMER.- RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA CONVOCATÒRIA. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels membres presents, acorda ratificar la 
convocatòria de la sessió extraordinària i urgent, i en conseqüència continua el 
desenvolupament de l’ordre del dia.  
 
 
SEGON.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE SOL·LICITUD DE 
SUBVENCIÓ PEL PROJECTE D’ELIMINACIÓ DE BARRERES 
ARQUITECTÒNIQUES EN L’EDIFICI MUNICIPAL, ESCOLA DE MÚSICA. 
 
Informats de la proposta de l’alcalde, de data 14 de junio de 2018, sobre sol·licitud de 
subvenció pel projecte d’eliminació de barreres arquitectòniques en l’edifici municipal, 
Escola de Musica, que diu textualment: 
 
“AJUDES PER A FINANÇAR ACTUACIONS QUE FACILITEN LA MILLORA DE 
L’ACCESSIBILITAT DE LES CASES CONSISTORIALS I ALTRES EDIFICIS 
MUNICIPALS, PER MITJÀ DE L’ELIMINACIÓ DE BARRERES 
ARQUITECTÒNIQUES 
 
 

PROPOSTA D’ACORD 
 
Vist que, mitjançant el Decret 7/2018, de 12 d’abril, del president de la Generalitat (DOGV 
8275, 17-04-2018), s'aproven les bases reguladores per a subvencionar actuacions que faciliten 
la millora de l’accessibilitat de les cases consistorials i altres edificis municipals, per mitjà de 
l’eliminació de barreres arquitectòniques. 
 
 
Vist que, mitjançant la RESOLUCIÓ de 9 de maig de 2018, de la Presidència de la Generalitat, 
per la qual es convoquen ajudes destinades a municipis i entitats locals menors de la Comunitat 
Valenciana amb població que no excedisca de 50.000 habitants, per a finançar actuacions que 
faciliten la millora de l’accessibilitat de les cases consistorials i altres edificis municipals, per 
mitjà de l’eliminació de barreres arquitectòniques (DOGV 8296, 16-05-2018). 
 
 
Vist que l'art. 4.5.b de l’esmentada la Resolució de 9 de maig de 2018 disposa que cada entitat 
sol·licitant presentarà: 
 
 
"b) Compromís del municipi d’aportar aquella part de l’import total de la despesa que no 
cobrisca la subvenció concedida i no haja sigut finançada d’una altra manera." 
 
 
Per este motiu, es proposa al Ple de la Corporació l'adopció dels següents 
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ACORDS 
 
Primer.- Aprovar el «Proyecto Básico y de Ejecución de Eliminación de Barreras 
Arquitectóncicas en edificio municipal-escuela de música de Oliva», subscrit pel Arquitecte D. 
Carlos Navarro Mestre, per valor de 81.572,20 euros (IVA inclòs).  
 
Segon.- Formular sol·licitud de concessió de subvenció, a la Presidència de la Generalitat 
Valenciana, del projecte anteriorment esmentat, al empar de la convocatòria publicada en el 
Diari Oficial de la Generalitat Valenciana Núm. 8269 de 16 de maig de 2018. 
 
Tercer.- Adoptar el compromís de: 
- Executar l’actuació a càrrec del pressupost de l’exercici 2018. 
- Consignar en el pressupost de l'exercici 2018 aquella part de l’import total de l’actuació que 
no cobrisca la subvenció concedida i que no haja sigut finançada d’una altra manera. 
- Donar l’adequada publicitat del finançament d’esta ajuda. 
- Reintegrar les quantitats que s’hagen percebut, en cas de revocació de l’ajuda, així com 
comunicar a la Presidència de la Generalitat les ajudes sol·licitades i/o obtingudes per a la 
mateixa finalitat, de qualsevol altra administració pública. 
- Complir totes les condicions i obligacions imposades per les bases reguladores, Llei d’Hisenda 
Pública de la Generalitat Valenciana, Llei General de Subvencions i la resta de normativa vigent 
que li siga d’aplicació. 
 
Quart.- Donar trasllat del present acord a la Presidència de la Generalitat Valenciana, i als 
Departaments d'Hisenda, Contractació, Patrimoni i Urbanisme, per al seu coneixement i efectes 
oportuns. 
 
Quint.- Facultar al Sr. Alcalde per a subscriure els documents relacionats amb aquest 
assumpte.” 
 
Finalitzades les intervencions, que després es reproduiran. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels assistents, acorda aprovar la proposta 
transcrita anteriorment. 
 
Les intervencions a què s’ha fet referència en aquest assumpte es reprodueixen tot 
seguit: 
 
 Sr. alcalde: “Com saben vostés, des de fa anys l'Associació Artístico-Musical 

d'Oliva ocupa un edifici municipal, amb la finalitat principal de destinar-lo a 
l'Escola Municipal de Música. L'edifici no està adaptat per fer possible el seu ús per 
a persones amb discapacitat, o problemes de mobilitat reduïda, tal com exigeix la 
llei; per tant, només això ja seria un motiu més que suficient per a fer allí les obres, 
per a fer l'edifici adaptat tal com marca la normativa. Però a més a més, en una visita 
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de la nova junta de l'Associació Artístico-Musical se'ns va transmetre que la 
Generalitat Valenciana l'any que ve en la subvenció de 2019 per a les escoles de 
música posarà com a requisit que les instal·lacions complisquen amb la llei en quant 
a edificis o instal·lacions adaptades. L'escola de música depén d'aqueixa subvenció, 
igual que depén de la subvenció de l'ajuntament, a més per suposat de les quotes que 
paguen els pares i mares, per tant, la pèrdua d'aqueixa subvenció seria dramàtica per 
a la viabilitat de l'escola de música, per tant, aqueix és un segon motiu també 
important. Quan vaig ser informat d'això immediatament els serveis tècnics 
municipals van acudir a les instal·lacions de l'escola de música per a, juntament amb 
la junta, estimar quines obres eren necessàries per a fer l'edifici adaptat i complir 
amb la llei. S'estava redactant aqueix projecte i en el transcurs de la redacció vam 
tindre coneixement de la convocatòria d'aquesta ajuda de Presidència que pot arribar 
a finançar fins el 80% d'aqueixes obres. La subvenció va destinada, principalment, a 
cases consistorials i en cas que no s'esgoten els 4 milions d'euros de la convocatòria 
aniran destinades a altres edificis municipals, com puga ser l'escola de música. 
Pensàvem en un principi que el termini s'acabava la setmana que ve, però 
precisament ahir mateix vam ser conscients que el termini s'acabava demà, per això 
convoquem aquest plenari de forma extraordinària i urgent per a la sol·licitud 
d'aquesta ajuda, i el compromís municipal d'aportar la part que resta, si no 
aconseguim finançament d'altres administracions.” 

 
 Sr. Peiró Sanchis: “En principi, el nostre grup municipal donarà suport. Érem 

coneixedors, per part del secretari de l'associació, que també ho va comentar, de la 
preocupació que hi havia per tal de dotar l'edifici de mesures d'accessibilitat, i per 
això estem els quatre regidors ací presents, perquè considerem que és important i 
sobretot és ineludible votar aquest acord i demanar la subvenció.” 

 
 
I no havent més assumptes a tractar, el senyor president alça la sessió a l’hora 
assenyalada a l’encapçalament; de tot el que com a secretària done fe. 
 
  Vist i plau 
 El president 
 
 


